
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ  

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 413 

 

На 20 септември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно приемане на Правила за 

отразяване от БНТ и БНР на проявите на кандидатите за общински 

съветници и за кметове в изборите на 29 октомври 2023 г., 

регистрирани от партии, коалиции, местни коалиции и инициативни 

комитети по време на предизборната кампания. 

Докладва:  Димитър Димитров  

2. Проекти на решения относно промяна в състави на ОИК. 

Докладват: Димитър Димитров, Любомир 

Георгиев, Красимир Ципов, Георги Баханов  

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Докладват: Росица Матева, Силвия 

Стойчева,  Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Елка Стоянова 

4. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

Йорданка Ганчева, Цветанка Георгиева, 

Красимир Ципов, Севинч Солакова, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев 

5. Разяснителна кампания. 

   Докладва: Цветозар Томов. 

 6. Проект на решение относно техническа поправка в Решение 

№ 2461-МИ на ЦИК. 
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    Докладва: Димитър Димитров 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева.  

 

Заседанието бе открито в 11,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

В залата сме 13 членове на Централната избирателна комисия 

– имаме необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Предлагам ви следния проект за дневен ред: 

1. Проекти на решения относно приемане на Правила за 

отразяване от БНТ и БНР на проявите на кандидатите за общински 

съветници и за кметове в изборите на 29.10.2023 г. регистрирани от 

партии, коалиции, местни коалиции и инициативни комитети по 

време на предизборната кампания с докладчик  господин Димитров.  

2. Проекти на решения относно промени в ОИК с докладчици 

господин Димитров, господин Георгиев, господин Ципов. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева, госпожа Стойчева, госпожа Ганчева. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите: Войнов, Матева, Ганчева, Георгиева, Ципов, Солакова и аз 

имам доклад в тази точка. 

Моля за вашите предложения за допълване на дневния ред? 

Господин Баханов, заповядайте. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Ако обичате, госпожо Председател, да 

ме включите в точка втора и в точка четвърта. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Госпожо Председател, моля да ме 

включите в точка трета: Доклади по дела, жалби и сигнали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Госпожо Председател, моля да ме 

включите в точка четвърта. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Госпожо Председател, моля да 

включим нова точка в дневния ред: Разяснителна кампания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

включвам я като точка пета, но няма да остане за края на 

заседанието, за да може да има и време за реакция.  

Колеги, други предложения?  

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Ако може точка първа да остане 

по-назад в дневния ред. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Ще ги разместим, 

ако се налага, за да се подготви в цялост преписката. 

Други предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов);  против – няма. 

 

Колеги, ще започнем с точка втора от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

председател! Колеги, в Централната избирателна комисия е 
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постъпило предложение с вх. № МИ-10-104 от 19.09.2023 г. от Явор 

Славчов Иванов, упълномощен представител на ПП „Възраждане“. 

С него се предлага да се извършат замени в състава на Общинската 

избирателна комисия. На мястото на Васил Йорданов Кряков да 

бъде назначена Анета Пънтова Евтимова, която сме утвърдили като 

част от резервния състав, а на мястото на Методи Атанасов 

Методиев да бъде назначена Лилия Райчева Гунинска. 

Към предложението са приложени: молби от назначените 

членове да бъдат освободени от изпълняването на функциите, 

декларации по чл. 75, копие от дипломата за завършено висше 

образование на госпожа Евтимова; декларации за съгласие, както и 

копия от дипломи и последното е  пълномощно в полза на Явор 

Славчов Йорданов. 

Предвид изложеното предлагам да решим: освобождава като 

заместник-председател на Общинската избирателна комисия – 

Ковачевци, област Перник, Васил Йорданов Кряков и анулира 

издаденото му удостоверение. Освобождава като член на 

Общинската избирателна комисия Методи Атанасов Методиев и 

анулира издаденото му удостоверение. Назначава за заместник-

председател на ОИК – Ковачевци, област Перник, Анета Пънтова 

Евтимова. Назначава за член на ОИК Лилия Райчева Гунинска. На 

назначените заместник-председател и член на ОИК да се издадат 

удостоверения. 

Решението подлежи на обжалване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов);  против – няма. 

Решението е с № 2470-МИ/20.09.2023 г.  
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Следващ докладчик е господин Ципов.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх.№ 

МИ-15-294 от 20.09.2023 г.. Постъпило е предложение в 

Централната избирателна комисия от Владимир Дуков Диков и Мая 

Василева Кирева – упълномощени представители на Коалиция от 

партии „Продължаваме Промяната – Демократична България“, за 

временно заместване на Антон Маргаритов Кирев – член на ОИК – 

Приморско, област Бургас. Предлага се на мястото на Антон 

Маргаритов Кирев да бъде назначен резервният член Яни Тодоров 

Енев. 

Към предложението е приложено заявление от Антон 

Маргаритов Кирев за временното му освобождаване за времето от 

18.09.2023 г. до 15.10.2023 г. като член на Общинска избирателна 

комисия – Приморско, област Бургас. 

Със същото писмо Общинска избирателна комисия – 

Приморско, уведомява, че в Решение № 2097-МИ от 29.08.2023 г. 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия – 

Приморско, област Бургас, е допусната техническа грешка в името 

на Станимир Петров Кискинов – член на ОИК и иска допускане 

поправка на техническа грешка, като името се изпише „Станимир 

Петров Кескинов“. 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното решение: назначава за член на Общинска избирателна 

комисия – Приморско, област Бургас, Яни Тодоров Енев, със 

съответното ЕГН, на мястото на Антон Маргаритов Кирев, със 

съответното ЕГН, за времето от 18.09.2023 г. до 15.10.2023 г. 

Допуска поправка на техническа грешка в Решение № 2097-

МИ от 29.08.2023 г. относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия – Приморско, като името на Станимир Петров Кискинов – 

член на Общинската избирателна комисия да се чете „Станимир 

Петров Кескинов“. 

На назначения член за времето от 18.09.2023 г. до 15.10.2023 

г. да се издаде удостоверение. 
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Анулира издаденото удостоверение на Станимир Петров 

Кискинов и да се издаде ново с вярната фамилия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов);  против – няма. 

Решението е с № 2471-МИ/20.09.2023 г.  

Следващ докладчик е господин Баханов.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо председател! 

Уважаеми колеги, във вътрешната мрежа в папка с моите инициали 

се намира проект с проектен № 2671 относно промени в състава на 

ОИК – Малко Търново, област Бургас 

Документите са дошли по е-mail, а именно предложение от 

Владимир Дуков Дуков – упълномощен представител на коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“.  

Изпратено е и пълномощно, както и заявление от Станка 

Стефанова Кирова, която желае да бъде  освободена като заместник-

председател на Общинска избирателна комисия – Малко Търново, 

поради невъзможност да изпълнява функциите си, декларация от 

новото лице, което е предложено за заместник-председател – 

Мартина Костова Коева, копие от дипломата за завършено висше 

образование на същата. 

Има една неточност в предложението на господин Дуков – 

упълномощеният представител. Записал е, че Станка Стефанова 

Кирова е назначена за член на Общинска избирателна комисия – 

Малко Търново, а видно от наше решение № 2171-МИ, същата е 

заместник-председател. В предложението е записано, че поради 

възникнал конфликт на интереси – съпругът ще е кандидат за 
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общински съветник - предлагат да бъде заменена с Мартина Костова 

Коева, така че решението ще претърпи корекция. 

Проектът на решение можете да го видите. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-11-68 от 19.09.2023 г. от Владимир Дуков 

Дуков - упълномощен представител на коалиция „Продължаваме 

Промяната – Демократична България“, за промяна в Общинска 

избирателна комисия – Малко Търново. Предлага се на мястото на 

Станка Стефанова Кирова – (тук пише „член“) заместник-

председател на Общинската избирателна комисия, да бъде назначена 

Мартина Костова Коева. 

Приложено е заявление от Станка Стефанова Кирова за 

освобождаването ѝ като заместник-председател на ОИК, поради 

несъвместимост съгласно чл. 66, ал. 1, т. 6 от Изборния кодекс;  

необходимата декларация и копие от дипломата за завършено висше 

образование на Мартина Костова Коева и пълномощно в полза на 

Владимир Дуков Дуков. 

Предвид изложеното и представените документи, като е 

уточнено, че документите им ще дойдат в оригинал, предлагам 

Централната избирателна комисия да вземе следното решение: 

освобождава като заместник-председател на Общинска избирателна 

комисия – Малко Търново, област Бургас, Станка Стефанова 

Кирова, със съответното ЕГН, и анулира издаденото ѝ 

удостоверение. 

Назначава за заместник-председател на ОИК – Малко 

Търново, област Бургас, Мартина Костова Коева, със съответното 

ЕГН. На същата да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов);  против – няма. 

Решението е с № 2472-МИ/20.09.2023 г.  

Колеги, има ли други предложения за промени в състави на 

ОИК? Няма. 

 Господин Томов, имате ли готовност да направите доклад по 

точка пета от дневния ред:  

ДОКЛАДИ ПО РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ. 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали от днес има две папки. Предлагам 

да отворим папка АДВЕР ТЕХ. В нея в най-горната папка са 

изпратените вече с оборудването и със субтитри и жестомимичен 

превод утвърдени от нас клипове. Това са клип № 1 и клип № 3, 

както и поправеният в съответствие с нашите бележки клип № 2. 

Предлагам най-напред да разгледаме клип № 2, за да видим 

дали ще го одобрим, а после можем да видим в крайните им 

варианти клип № 1 и клип № 3, който вече сме одобрили. Най-добре 

е да се гледат clip_01, clip_02 и clip_03 с удължението Subs, защото 

то съдържа и субтитрите, и жестомимичния превод. Другите 

варианти са без едното или другото. 

Така че предлагам да отворим файла clip_02_Subs и ще видим 

как са го коригирали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Господин Томов, 

ще Ви помоля само да повторите предложението си, защото аз не 

можах да разбера точно какво се предлага. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Предложението ми е да обсъдим и 

евентуално одобрим представеният клип № 2, който не е одобрен 

още от комисията. Това е преработеният вариант след бележката на 

комисията. Клип № 1 е одобрен и той не е променян. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания или предложения? Няма. 

Подлагам на гласуване предложението на  господин Томов. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

3 (Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Севинч Солакова).  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, в другата папка, озаглавена 

„Разяснителна кампания – писма“, отново във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали от днес, предлагам да изпратим четири 

писма за разпространението на вече одобрените клипове, предстои 

одобряването и на други. Първото от тях е до кмета на Столична 

община, до изпълнителния директор на  „Метрополитен“ ЕАД. С 

него да се обърнем с молба за съдействие за безплатно излъчване на 

видеоклиповете на Централната избирателна комисия в 

метростанциите в гр. София. Ако искате, вижте съдържанието му.  

Същото искане е и до Националното сдружение на общините 

в Република България, както и до общинските избирателни комисии 

и до областните управители. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с предложените проекти на писма?  Господин Томов, нещо друго 

има ли по този доклад? 

Колеги, писмата така, както ги виждате във вътрешната 

мрежа, ви предлагам да изпратим писма до „Метрополитен“ ЕАД, до 

Националното сдружение на общините в Република България и до 

всички областни управители и кметове. Тоест, трите проекта на 

писма. 

Има ли някой възражение да ги подложа заедно на гласуване. 

Няма. 

Колеги, има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване на трите писма така, както ги 

предложих по отношение на адресатите.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против – 

няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

 Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх.№ 

ЦИК-00-154/21 от 19.09.2023 г., с което от процесуалните 

представители на Централната избирателна комисия  по дела № 822 

ни се изпращат документи по делото – докладът от вещите лица, 

който вчера представих. Така че в момента го докладвам за 

сведение. 

Колеги, по висящите дела пред Върховния административен 

съд ви докладвам, че по административно дело № 9050/2023 г., 

образувано по жалба от Политическа партия „Единение“ срещу 

Решение № 2423-МИ на ЦИК, с което беше заличена регистрацията 

на тази партия за участие в изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г.  Има определение на съда № 8666 от 

19.09.2023 г., с което е оставена без разглеждане жалбата и е 

прекратено производството по делото.  

  Аргументите са, че  жалбата е просрочена – това, което и 

Централната избирателна комисия изрази като становище в 

придружителното си писмо, тъй като решението по делото е от 

14.09.2023 г. и срокът за обжалване е изтекъл на 17.09.2023 г., както 

е посочено в чл. 58, ал. 5 от Изборния кодекс. Сроковете по 

Изборния кодекс се броят в календарни дни, изтичат в календарния 

ден, независимо от това дали е почивен или празничен. Сроковете по 

Административно-процесуалния кодекс не се прилагат. 

За момента това са ми докладите по тази точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, следващ 

докладчик е госпожа Ганчева.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

жалба по електронната поща и в оригинал от Политическа партия 
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„Възраждане“ чрез представляващия срещу Решение № 27-МИ от 

17.09.2023 г. 

Колеги, обжалва се решение,  което касае регистрация на 

партията в изборите в кметствата на територията на община 

Суворово. Политическа партия „Възраждане“ оспорва решението, че 

партията не е регистрирана за участие в предстоящите местни 

избори за кметове на кметства и по-конкретно за с. Дръндар. В 

жалбата се сочи, че в срока за регистрацията пълномощникът на 

партията  господин   А.   е подал заявление по образец за 

регистрация на партията за участие в изборите за кметове на 

кметства, като е потърсил съдействие от член на Общинска 

избирателна комисия – Суворово, който е приел документите им и е 

изредил всички кметства, чийто кметове съгласно Изборния кодекс 

са избираеми.  

Пълномощникът на партията се сочи, че не е местен и не 

познава населените места в района на Общинска избирателна 

комисия – Суворово, и се е доверил на длъжностното лице от 

Общинската избирателна комисия, което му е продиктувало 

кметствата. 

Предвид изложените съображения и след като са се запознали 

с решенията за регистрация на партията, сочат, че е пропуснато да 

бъде вписано в заявлението за регистрация за участие в изборите за 

кметове на кметства в община Суворово, с. Дръндар, и по 

изложените съображения, доколкото настоящият случай се касае за 

техническа грешка, молят да постановим решение, с което да 

изменим решението на Общинска избирателна комисия  – Суворово 

от 17.09.2023 г., като го допълним. 

След като получих днес жалбата, се свързах с Общинската 

избирателна комисия – Суворово, да изпрати цялата преписка по 

приемане на решението, откъдето са видни фактите по заявената 

регистрация.  
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Доколкото разбрахq току-що преписката е пристигнала. 

Докладвам ви за запознаване, като се качи и преписката, и в по-

късната част на заседанието да вземем решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Господин Ципов, 

имате думата.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги,  докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-10-107 от 20.09.2023 г. Това е сигнал за нарушение на Изборния 

кодекс, постъпил от Българския съюз за Директна демокрация, който 

е адресиран до Централната избирателна комисия, областния 

управител и Столична община. 

В сигнала се посочва, че съгласно разпоредбата на чл. 185 от 

Изборния кодекс е налице забрана за използване на агитационни 

материали извън предизборната кампания. В тази връзка ни 

уведомяват, че на кръстовището на бул. „Арсеналски“ и бул. „Черни 

връх“ – София, от страната на хотел „Хемус“ има билборд с 

агитационен материал за потенциален кандидат за кмет на град 

София от Коалиция от партии „Продължаваме промяната – 

Демократична България“. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днес ще 

видите проект на писмо, с което изпращаме получения сигнал до 

Общинска избирателна комисия – Столична община. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по направения доклад? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против –   1 (Любомир 

Георгиев).  

Следващ докладчик е госпожа Елка Стоянова.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, искам да ви докладвам писмо с 

вх. № МИ-15-292 от 20.09.2023 г. Това е жалба, която е пристигнала 

при нас от Общинска избирателна комисия – Раковски. Препращат 
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ни жалбата на  господин П.       М.           А., упълномощен 

представител на Коалиция „БСП за България“ срещу тяхно Решение 

№ 28-МИ от 18.09.2023 г. 

Към преписката са приложени съответните документи, 

включително оспореното решение. Това, което можете да видите от 

приложения документ, е, че оспореното Решение № 28-МИ на 

Общинска избирателна комисия – Раковски, касае регистрация на 

местна коалиция „Национално движение „Стабилност и възход“ за 

участие в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г.  

Към жалбата има приложено и пълномощно за подателя на 

жалбата. Той е упълномощен от Коалиция „БСП за България“. С т. 7 

от пълномощното има право да подава, подписва и получава жалби, 

сигнали и други документи от такъв тип. 

Ще предложа на Централната избирателна комисия тази 

жалба да бъде оставена без разглеждане на две основания. Първото 

е, че лицето няма правна легитимация да обжалва, тъй като не е в 

кръга на адресатите на акта. Касае се за регистрация на местна 

коалиция, която не го е упълномощавала да извършва действия от 

свое име. Второто е, че съгласно чл. 148, ал. 8 от Изборния кодекс на 

оспорване подлежат отказите за регистрация. А в конкретната 

хипотеза имаме решение, с което е постановено положително 

решение за регистриране на местна коалиция. 

На тези две основания жалбата е недопустима и следва да 

бъде оставена без разглеждане.  

Това е проектът за решение, който ще ви предложа малко по-

късно, тъй като преди малко я получих и не успях да го подготвя. Но 

в по-късната част заседанието ще ви предложа проект на решение в 

този смисъл, като междувременно, ако имате бележки, разбира се, 

можем да ги обсъдим и да се запознаете и с преписката. 

Другото, което искам да ви докладвам, е също за сведение и 

запознаване и в по-късната част на деня ще ви предложа проект на 

решение. То е по отношение на жалба с вх.№ МИ-11-60/19.09.2023 г.  
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Жалбата е пристигнала в оригинал. Изпратена ни е по пощата 

предния ден. Това е жалба от упълномощен представител на 

Коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“ 

срещу Решение № 9-МИ на Общинската избирателна комисия – 

Пазарджик. 

Решение № 9-МИ/14.09.2023 г. на ОИК – Пазарджик, е в 

хипотезата на отхвърлително по смисъла на чл. 85, ал. 4 от Изборния 

кодекс. Комисията се е блокирала при образуването на 

избирателните секции и формирането на единните им номера на 

територията на община Пазарджик.  

Тази жалба конкретно ще ви предложа да бъде оставена без 

разглеждане на следното основание. От сайта на ОИК – Пазарджик, 

хронологично проследено, се установява, че комисията е приела 

следващо решение от 18.09.2023 г., с което е определила съставите и 

номерацията в обхвата на секциите и на основание чл. 88, ал. 1, т. 2 

от Административно-процесуалния кодекс за жалбоподателя на 

практика е отпаднал интересът от обжалването. Органът в срока по 

чл. 91 от Административно-процесуалния кодекс, приложим по 

аналогия съгласно разпоредбите на Изборния кодекс, се е 

произнесъл и е преразгледал решението си. На практика е излязъл с 

решение. 

Но тъй като още не съм подготвила проекта на решение, ще 

ви го предложа за гласуване в по-късен час на заседанието и 

междувременно ще можете да се запознаете с преписката. Ако имате 

бележки, ще ги обсъдим при представянето на проекта. Засега ви го 

докладвам за сведение и запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме само с един доклад в точка четвърта от дневния ред 

и ще прекъснем: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали е проект на писмо до всички кметове на 
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общини с копие до общинските избирателни комисии. Както 

обсъждахме в работна група вчера и днес, предлагам да изпратим 

писмо до кметовете на общини, които да изпратят информация на 

Централната избирателна комисия и на общинските избирателни 

комисии за кметствата, в които ще се произвеждат избори за кметове 

на кметства на територията на съответната община. Списъкът на 

кметствата да съдържа наименованията и да е съобразен със списъка 

на кметствата, поддържан от Националния статистически институт. 

С това писмо да поискаме да бъде публикувана 

информацията там, където такава не е публикувана на страницата на 

общинските администрации, както и да напомним на тези кметове, 

които все още не са ни информирали и не са заявили тираж на 

бюлетините по отделни видове избори, да го направят в отговор на 

наше писмо от 04.09.2023 г., като в този случай те могат да се 

възползват от информацията по предварителните избирателни 

списъци за определяне на тиража на бюлетините. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 15,00 ч., като този час може и да 

претърпи промяна. 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Осем членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с точка трета по дневния ред. 
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Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, в първата част на 

заседанието ви докладвах постъпила жалба с вх. № МИ-10-

106/19.09.2023 г. от партия „Възраждане“ от господин Костадинов. 

Оспорва се Решение № 27-МИ на ОИК – Суворово, от 17 септември, 

с което решение партията е регистрирана за участие за избор на кмет 

на кметство, а именно с оспореното Решение № 27 се регистрира 

партия „Възраждане“ за участие в изборите за кметове на кметство, 

както следва: село Чернево, село Левски, село Изгрев, село 

Николаевка и село Калиманци, община Суворово, при произвеждане 

на предстоящите избори. 

Преписката по оспорваното решение е постъпила в 

Централната избирателна комисия, изпратена от ОИК. Предполагам, 

че колегите са се запознали. Видно от административната преписка, 

и конкретно от регистъра, в който е заведено заявлението, което е 

предмет на Решение № 27, заявлението е постъпило от упълномощен 

представител на партия „Възраждане“ с приложено пълномощно. 

Заявлението е заведено под № 18 в регистъра на дата 17 септември 

2023 г. в 14,32 ч. Видно от регистъра, се сочи по т. 4 за кой вид 

избор е заявено участие за кметове на кметства в село Чернево, село 

Левски, село Изгрев, село Николаевка и село Калиманци. Видно от 

самото заявление, което е част от административната преписка, е 

заявено участие за кметове на кметства в тези кметства, като село 

Дръндар не фигурира в заявлението. 

Жалбата не я докладвам подробно, тъй като в първата част на 

заседанието почти я изчетох. Сочи се, че лицето, депозирало 

заявлението, не е от района и се е доверило на длъжностно лице от 

ОИК да му изброи кметствата. 

След като са се запознали с решението за регистрация на 

партията за съответните кметства, сочи, че е пропуснато да бъде 

вписано в заявлението за регистрация село Дръндар. 

Видно от сайта на ОИК – Суворово, се установява, че 

решението е публикувано в 18,29 ч. на 17 септември 2023 г., тоест 
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ден преди изтичане на срока за регистрация съобразно закона и наше 

Решение № 2218 за регистрация на парти и коалиции и инициативни 

комитет в общинска избирателна комисия, предвид което решението 

е в съответствие с указанията, които са обективирани в наше 

Решение № 2118-МИ от 05.09.2023 г., съответно на Изборния кодекс 

и проекта на решение за решение, с което да потвърдим решението 

на ОИК – Суворово, и да отхвърлим жалбата като неоснователна, 

защото нямат отношение изложените съображения, че 

упълномощеното лице не е от района. 

Предлагам ви този проект на решение с проектен номер 2673, 

като моля да обсъдим. Всички документи са във вътрешната мрежа. 

Работно някои колеги вече се запознаха, доколкото ми е известно. 

Това е предложението ми. 

Докладът ми е в пълнота. Административната преписка 

съдържа абсолютно всички решения, които са по заявление от 

партия „Възраждане“, с копие на регистрите, с протокола от 

заседанието, на което е прието решението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по така представения проект. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, за пълнота на доклада с 

оглед, че някои колеги се запознават, в жалбата се сочи, че при 

запознаване с решението за регистрация на партията, установихме, 

че е пропуснато вероятно случайно и по небрежност, да бъде 

вписано заявлението за регистрация за участие в изборите за 

кметове на кметства в община Суворово, в село Дръндар. По 

изложените съображения ни молят да постановим решение, с което 

да изменим Решение № 27, като го допълним с регистрация на 

партията за кмет на кметство в село Дръндар, община Суворово.  

Оспореното решение, както казах, е от 17 септември и е 

публикувано, видно от сайта, в 18,29 ч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли 

предложения по проекта, изказвания, становища? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 2473-МИ/20.09.2023 г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, искам да ви докладвам за 

запознаване преписка, която е в моя папка, с вх. № МИ-10-108 – 

жалба, срещу Решение на ОИК – Белоградчик, за регистриране на 

местна коалиция. И като свързано с тази преписка при 

разглеждането й, свързан доклад, моля също така да се запознаете и 

със запитване от ОИК – Белоградчик, с вх. № МИ-15-296 в моя 

папка. Има свързаност между двете преписки. Докладвам ви само за 

запознаване, за да разгледате нещата и да се ориентирате в 

преписките, тъй като очакваме, по данни от председателя на ОИК, 

срещу същото решение те да ни изпратят постъпили при тях и други 

жалби, за да могат да бъдат разгледани заедно.  

Моля да се запознаете с тези материали, за да имаме 

готовност, когато дойдат и другите жалби, да ги разгледаме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви призовка от 

Административен съд – София-град, по адм. дело № 8982/2023 г., с 

което се известява Централната избирателна комисия, че е 

насрочено заседание по делото за утре, 21 септември, от 9,30 ч., като 

делото е образувано по жалба на ПП „Възраждане“. 

Очаквам от юристите да ни информират по коя жалба е 

образувано това дело. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължаваме с 

доклади по административни преписки – точка четвърта, от дневния 

ред. 

Господин Войнов, заповядайте. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпили са 

документи от „Сиела Норма“ АД с вх. №№ ЦИК-06-17; ЦИК-06-18; 

ЦИК-06-18-1 и към ЦИК-06.18-1 от 20 септември 2023 г. Това са 

ценово и техническо предложение и допълнителни документи 

относно обществената поръчка, обявена с Решение № 2438-

МИ/15.09.2023 г. на ЦИК. Двете предложения и документите са на 

вниманието на комисията за провеждане на преговорите. Докладвам 

ги за сведение и запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

НС-04-02-315/20.09.2023 г. Изпратено е по електронна поща, като 

самото писмо носи дата от разследващия полицай 15 септември, но е 

изведено от Столичната дирекция на вътрешните работи на 

20 септември. С това писмо във връзка с разследване по досъдебно 

производство с посочен номер по описа на СДВР ни се иска 

информация да отговорим писмено с изброени повече от 30 лица 

само с три имена дали са народни представители към настоящия 

момент, от коя политическа партия са и в кой избирателен район са 

избрани. Молят за незабавен отговор. 

Колеги, предлагам ви да върнем отговор на разследващ 

полицай Накова, че за да дадем поисканата справка, ни трябва ЕГН 

на всяко от посочените лица. 

Колеги, ако сте съгласни с моето предложение, предлагам да 

го гласуваме. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Докладвам ви писмо с вх. № МИ-04-03-89/19.09.2023 г. от 

Министерството на регионалното развитие и благоустройството, ГД 

ГРАО, които са се запознали с наше Решение № 2460-
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МИ/18.09.2023 г. във връзка с извършване на проверка на 

кандидатите и предвид краткия срок, който сме указали в 

решението, ни изпращат изискванията в какъв вид да им бъдат 

изпратени данните на кандидатите, за да може да бъде извършена 

проверката – за сведение в момента. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, връщам на доклад писмо 

до кметовете на общини, председателите на общински съвети и 

областните управители, с което ги информираме за корекция в 

изпратено от нас писмо в текста, който касае отпуските на 

действащите кметове. 

В моя папка от днешна дата моля да го погледнете и ако 

нямате възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, с докладна записка 

ЦИК-09-277/20.09.2023 т. се предлага извършване на промяна по 

бюджета на Централната избирателна комисия в изпълнение на 

ПМС № 128 от 31 август за приемане на план-сметката за разходите 

по произвеждането на изборите за общински съветници и за 

кметове. 

Предлагам ви да одобрим и да упълномощим председателят 

да извърши корекция по бюджета на ЦИК, като се увеличат 

разходите с 1 млн. и 800 хиляди лева, с всички други относими 

промени, които следва да бъдат извършени, като за това уведомим 

министъра на финансите. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания?  

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в изпълнение на Закона за 

публичните финанси и спазване на указанията на Министерството на 

финансите с докладна записка с вх. № ЦИК-09-279/20.09.2023 г. са 

представени отчетът за касово изпълнение на бюджета за месец 

август тази година, както и отчетът за касово изпълнение на 

сметките за чуждите средства също за месец август. Те следва да 

бъдат публикувани на страницата на Централната избирателна 

комисия. 

Предлагам да одобрим публикуването в съответната рубрика 

на страницата на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам  вх. № ЦИК-09-

278/20.09.2023 г. за сторниране на обороти по сметката на 

Централната избирателна комисия. Става дума за възстановена сума 

в размер на 2931,10 лв. от предадената хартия за унищожаване чрез 

шредиране в контролирана среда. Предлага се да се изпрати писмо 

до Министерството на финансите, дирекция „Държавно съкровище“, 

копие до дирекция „Държавни разходи“. 

Предлагам да одобрим и да изпратим писмото така, както е 

подготвено. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, вчера ви докладвах докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-276/19.09.2023 г. относно събиране на 

оферти за сключване на договор със служба по трудова медицина. За 

запознаване ви докладвах. Предлагам да изпратим писма до 

посочените в докладната и приложен опис на фирмите с техни 

координати – писмо, което не е това, което е към докладната 

записка, с нова редакция, с искане да представят оферти в 

Централната избирателна комисия. 

Предлагам ви срокът за представяне на офертите да бъде 

29 септември 2023 г., вместо 26 септември. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка – вх. № 

ЦИК-09-280/20.09.2023 г. се представя информация във връзка с 

постъпило писмо от „Информационно обслужване“ АД на 23 август 

тази година с проект на договор във връзка с Договор № 26 от 

5 октомври 2022 г. – това е за интернет страницата на ЦИК. По този 

проект на договор предлагам да имаме работна група за обсъждане 

на предложения проект със съответните  параметри, но на този етап 

да изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД, които да 

обосноват и да представят допълнителни мотиви за увеличаване на 
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предложената от тях цена в проекта на договор, тъй като считаме, че 

не се съдържат достатъчно мотиви в писмото, с което са ни 

представили проекта на договор. 

Моля да погледнете проекта на писмо до изпълнителния 

директор на „Информационно обслужване“ АД и да изпратим това 

писмо с искане да ни изпратят подробно описание на ценовото 

предложение, както и финансова обосновка за цената. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение ви докладвам писмо, 

получено от община Габрово с вх. № МИ-06-377/20.09.2023 г. 

Писмото е от секретаря на общината, но не е подписано. 

Информират ни, че списъкът на кметствата, поддържан от НСИ, не е 

актуален и искат указание в определения от нас срок – 21 септември, 

какъв да бъде списъкът на кметствата. 

Колеги, вече на този етап с оглед на задълженията на НСИ по 

Закона за административно-териториалното устройство на 

Република България, считам, че в нашето писмо ясно е указано това 

задължение по чл. 37, ал. 1 – докладвам го за сведение, но всъщност 

трябва да го имаме предвид, когато получим цялостната 

информация, преди да обявим ние на нашата страница списъкът на 

кметствата, в които ще се произвеждат избори за кметове на 

кметства. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам проект на писмо с проектен номер 7580 в  моя 

папка в днешна дата. На 4 септември получихме писмо от 

Министерството на труда и социалната политика в продължение на 

срещата, която имахме в края на месец юли относно обсъждане на 
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възможности за улесняване на упражняване правото на глас от 

избиратели с увреждания в местните избори на 29 октомври 2023 г. 

Тъй като предложенията, които постъпиха в ЦИК от Съюза на 

глухите и Съюза на слепите в България, една част от тях са свързани 

с организационно-техническата подготовка, защото се отнася до 

технически възможности за осигуряване на тези възможности в 

избирателните секции. 

Предлагам да изпратим до министъра на вътрешните работи 

и до главния секретар на Министерския съвет писмо, с което да 

поискаме информация какви са възможностите за изпълнение на 

тези предложения или поне една част от тях, така че да може да се 

улесни гласуването на такива избиратели, като им изпратим и копие 

от техните предложения. 

В този смисъл е моето предложение. Ако имате допълнение 

по него, съм в готовност за корекции. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, представям ви докладна 

записка относно плащане на постъпила в Централната избирателна 

комисия фактура от 19 септември от „Информационно обслужване“ 

АД за плащане по Договор № 15 от 12 юли 2023 г., който е сключен 

с „Информационно обслужване“ АД, за извършени услуги по 

обследване на IT инфраструктурата на Централната избирателна 

комисия. Фактурата е на стойност 9600 лв. с ДДС. Изпълнението на 

услугата е приета с решение на ЦИК, в резултат на което са 

подписани приемо-предавателните протоколи от 18 септември 

2023 г.  

Предвид гореизложеното и на база подписаните протоколи е 

представена и фактура за цитираната от мен сума, която е съгласно 
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договора. Фактурата отговаря на изискванията на Закона за 

счетоводството и към докладната записка е представен контролен 

лист за извършен предварителен контрол преди извършване на 

разхода с изразено мнение за законосъобразност относно 

извършването на разхода в размер на 9 600 лв.  

Моля да одобрим извършването на това плащане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В тази точка докладвам за сведение 

писмо с вх. № МИ-06-375 от кмета на община Луковит. Писмото е с 

копие до Централната избирателна комисия, а иначе е адресирано до 

областния управител на област Ловеч и е във връзка с молбата от 

госпожа Пелова и нейните настоящ и постоянен адрес – за сведение. 

Кметът отговаря с приложени копия от съответните 

документи. 

За запознаване докладвам писмо с вх. № МИ-22-

185/20.09.2023 г., озаглавено „Молба“ – желание от господин М. да 

му бъде издадено удостоверение. 

Предлагам това писмо да бъде препратено на съответната 

община с копие до гражданина. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Предлагам в писмото да бъде указано на 

кмета на общината да информира ЦИК за предприетите действия и 

за резултата от тях. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

 

Преминаваме към пета точка: 

РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, ще докладвам за 

запознаване – днес получихме в Централната избирателна комисия 

оферти от медии, от които поискахме всъщност оферти и медийни 

планове за разяснителната кампания по време на предстоящите 

избори. Качени са във вътрешната мрежа в папка с моите инициали. 

Това е втората подпапка в мрежата „Разяснителна кампания – 

оферти“.  

Офертите са от БНТ, Инвестор.БГ, БНР и от „Нова 

броудкастинг груб“. Чакат се още оферти от БТВ, „Дарик“, които се 

надявам, че съобразно сроковете, които те се ангажира да изпълнят, 

би трябвало да пристигнат най-късно утре сутринта. 

Моля да се запознаете с офертите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с доклад в точка втора. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е предложение с 

вх. № МИ-11-69/20.09.2023 г. от упълномощения представител на 

коалиция „БСП за България“ за промяна в състава на ОИК – 

Хитрино, като се предлага на мястото на Светослава Димитрова 

Борисова, зам.-председател на ОИК, да бъде назначена Адриана 

Бисерова Кирилова. 
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Приложени са заявление за освобождаването като член на 

Общинската избирателна комисия от Светослава Димитрова 

Борисова, декларация и копие от диплома за завършено висше 

образование на Адриана Бисерова Кирилова и пълномощно.  

Предвид изложеното и на посочените в проекта на решение 

правни основания предлагам Централната избирателна комисия да 

приеме решение, с което освобождава като член на ОИК – Хитрино, 

област Шумен Светослава Димитрова Борисова и анулира 

издаденото й удостоверение. 

Колеги, извинявам се за допусната грешка: освобождава като 

заместник-председател на ОИК – Хитрино, област Шумен, 

Светослава Димитрова Борисова и анулира издаденото й 

удостоверение. 

Назначава за зам.-председател  на ОИК – Хитрино, област 

Шумен, Адриана Бисерова Кирилова. 

На назначения заместник-председател на ОИК да се издаде 

удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2474-МИ/20.09.2023 г. 

Колеги, в точка четвърта от дневния ред ще ви докладвам 

писмо с вх. № МИ-04-03-90/20.09.2023 г., изпратено от ГД ГРАО 

относно възможността избирателите да проверяват адреса на 

избирателната си секция по съответните начини – през интернет, на 

адрес, чрез стационарен или мобилен телефон, както и възможността 

за подаване на електронно заявление за гласуване по настоящ адрес. 

Колеги, както виждам, текстът на писмото, както е изпратено 

от ГД ГРАО, най-вероятно е публикувано и на тяхната интернет 
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страница, но аз ви докладвам за сведение на Централната 

избирателна комисия и ви предлагам да го публикуваме на нашата 

интернет страница като съобщение. 

Колеги, моля да гласуваме публикуване на нашата страница 

на съобщение със съдържанието, което сме получили от ГД ГРАО. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващият ми доклад е с вх. № МИ-04-01.3/20.09.2023 г. 

сме получили писмо по електронната поща на ЦИК от сътрудник на 

заместник-министъра на електронното управление, с което ни 

информират, че на срещата утре в ЦИК, която беше заявена от 

Министерството на електронното управление, ще присъстват зам.-

министър, началник кабинет и главен секретар. Докладвам ви го за 

сведение. 

С вх. № ЦИК-02-75/20.09.2023 г. сме получили от Народното 

събрание предложението на народни представители от ПП 

„Възраждане“ – предложение за изслушване в пленарната зала на 

министъра на вътрешните работи, председателя на ЦИК и 

председателя на ДАНС относно надеждността на машините за 

гласуване, извършване на тестове и проверки и обезпечаване на 

честни избори на 29 октомври 2023 г. 

Колеги, в моя папка е искането. Доколкото успях тази сутрин 

да чуя от заседанието на Народното събрание е взето решение 

изслушването да се проведе в понеделник, мисля че беше след 

парламентарния контрол, който ще бъде от 12,00 ч. Докладвам ви го 

за сведение. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка трета. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви призовка от 

Административен съд – София-град, по адм. дело № 8966/2023 г., с 

което ни известяват, че заседание по делото е насрочено на 21 

септември 2023 г. от 10,00 ч. Към призовката е приложено и 
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Определение № 8013 от днешна дата, с което е насрочено 

заседанието по делото и е изискано от председателя на Народното 

събрание – припомням, че това дело е образувано по жалба на ПП – 

ДБ, срещу Решение № 2378-МИ на ЦИК, то беше образувано пред 

Върховния административен съд, който препрати по компетентност  

на Административен съд – София-град, и с определението Съдът 

задължава председателя на Народното събрание незабавно да 

представи справка за броя на народните представители на коалиция 

ПП – ДБ, към 4 август 2023 г. Докладвам за сведение. 

Предлагам и на това дело, както и на преди това 

докладваното от мен, насрочено за 9,30 ч., което е по жалба на ПП 

„Възраждане“, и предполагам, че е срещу същото решение на 

Централната избирателна комисия, тъй като то също беше 

прекратено от Върховния административен съд и препратено по  

компетентност, да не се изпраща представител на ЦИК. 

Следващият ми доклад в тази точка – по образувано по жалба 

на ПП ГЕРБ дело във Върховния административен съд срещу 

Решение № 2279-МИ за назначаване на ОИК – Хасково, делото е с 

№ 9112/2023 г. Има Определение № 8712/20.09.2023 г. С 

определението се оставя без разглеждане жалбата на ПП ГЕРБ, 

подадена чрез Д. Д. като представител на партията, тъй като се 

приема, че жалбата е подадена по електронен път, без да е валидно 

подписана с квалифициран електронен подпис, оставена е без 

движение, дадени са указания, но указанията не са изпълнени и 

делото е прекратено. С това към момента мисля, че нямаме висящи 

дела във Върховния административен съд. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Димитров.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Предлагам  в дневния ред да бъде 

включена нова точка: Проект на решение относно поправка на 

техническа грешка в Решение № 2461-МИ. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други предложения 

по дневния ред има ли? Няма. 

Моля да допълним дневния ред с точка шеста: Проект на 

решение относно поправка на техническа грешка в Решение № 2461-

МИ. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Господин Димитров, заповядайте в точка шеста. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка има проект на 

решение с проектен номер 2670. Кратко и дори малко се получи 

съвпадение, тъй като в „относно“ имаше машинописна грешка, 

едновременно се правят двете предложения. 

Второто, което е важното, е текстът в т. 1.1., 1.2, 1.3 „дарение 

от физически лица, юридически лица и еднолични търговци да се 

чете „дарение от физически лица“ – това е предложението, което се 

отнася до поправката. 

Колеги, предлагам проблемът с поправката на грешките да 

бъде решен, като се отмени Решение № 2461, което да бъде отразено 

на нашата страница и вместо него да приемем решение с току-що 

коригирания текст, тоест нанесените корекции, които днес 

формулирах като поправки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания във връзка с направения доклад и предложение. 

Първо ще подложа на гласуване предложението да отменим 

наше Решение № 2461-МИ/19.09.2023 г. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2475-МИ/20.09.2023 г. 

Подлагам на гласуване новия проект на решение с нанесените 

корекции, изправяне на неточностите – проект на решение относно 

условията и реда за финансиране на предизборната кампания в 

изборите за общински съветници и за кметове на 29.10.2023 г. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2476-МИ/20.09.2023 г. 

Колеги, точка едно от дневния ред остава за следващото 

заседание. 

Поради изчерпване на останалите точки от дневния ред 

закривам заседанието на Централната избирателна комисия и 

насрочвам следващото за утре, 21 септември 2023 г, от 14.00 ч., тъй 

като дотогава има други ангажименти Централната избирателна 

комисия. Благодаря. 

(Закрито в 19,10 ч.) 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

Стенографи: 

  Божидарка Бойчева 

  Стефка Аличкова 


